

## Verslag

<b>Vergadering</b>	Regiegroep
<b>Gehouden op</b>	15 mei 2018
<b>Opgemaakt door</b>	Carlo Zwartendijk
<b>Aanwezig</b>	Mark van Stappershoef (voorzitter), Bert Schellekens (vanaf punt 7 vervangen door Liselotte Franssen), Mark van Oosterwijk, Arno de Laat, Corne de Rooij, Pernell Criens, Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Piet Verheijen, Berry van 't Westeinde (griffier)

### Afwezig

#### 1. Opening en vaststelling agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

#### 2. Verslag vorige avond

De voorzitter opent de vergadering. Naar aanleiding van het verslag geeft de voorzitter aan dat het woonbehoefteonderzoek op 28 augustus op de agenda verwacht wordt. Overigens wordt het verslag van 24 april ongewijzigd vastgesteld.

#### 3. Planningslijst - ingekomen stukken (zie lijst)

Mark van Oosterwijk merkt op dat hem inmiddels duidelijk is dat het college besloten heeft zich aan te sluiten bij de statiegeldalliantie, maar dat de brief daarover nog niet verzonden is. Daarmee kan het indienen van de aangekondigde motie in de raadsvergadering van 5 juni achterwege blijven.

De planningslijst versie 9 mei wordt besproken. Berry van 't Westeinde geeft aan dat nog gezocht wordt naar een manier om sneller en beter inzicht te geven in deze lijst. Mark van Oosterwijk vraagt hoe andere vragen en initiatieven, bijvoorbeeld uit de samenleving, meegenomen kunnen worden in deze lijst dan wel op andere wijze?

**Afgesproken wordt dit onderwerp mee te nemen in de volgende nog te plannen bijeenkomst over de werkwijze binnen het nieuwe stelsel.**

Verder zijn er geen vragen over deze lijst.

#### 4. Agenda volgende avond: 5 juni 2018

Berry van 't Westeinde kondigt wijzigingen in de agenda aan. Het raadsvoorstel over de Diamantgroep is ontvangen. Volgende week wordt het raadsvoorstel GR GGD in het college besproken en vandaag zijn in het college de raadsvoorstellen GR OMWB en GR Veiligheidsregio vastgesteld. Hij verwacht dat deze voorstellen inhoudelijk niet spectaculair zijn en stelt dan ook voor om deze stukken rechtstreeks besluitvormend in de Raad te brengen. Verder geeft hij aan dat voor de regionale ambulancevoorziening geen raadsvoorstel volgt omdat die voorziening via de zorgverzekeringen wordt gefinancierd. De regio Hart van Brabant heeft andere aanlevertermijnen. Na ontvangst van de stukken wordt hiervoor de procedure bepaald.

Mark van Oosterwijk merkt op dat hij het beschikbaar hebben van een raadsvoorstel wenselijk vindt, omdat raadsleden daarmee zich sneller een beeld kunnen vormen van het onderwerp en de inhoud en de vertaling daarvan naar de Goirlese situatie. Daardoor kan de regiegroep keuzes maken in de agendering en kan de raad efficiënter vergaderen. Hierover wordt het gesprek gevoerd, met als conclusie **dat stukken, voorzien van raadsvoorstellen voor de vergadering van de regiegroep beschikbaar moeten zijn**, zodat de regiegroep in staat is goede afgewogen besluiten t.a.v. de procedure te nemen. De regiegroep en raad willen bewust en gericht gesprek kunnen voeren (of niet). **Verder wordt afgesproken dat voor de volgende keer t.b.v. de regiegroep een memo zal worden opgesteld over de procedures die rond de stukken van de GR'en doorlopen worden.** Daarbij zal ook aandacht worden gegeven aan de inpassing in de Goolse democratie.

## **5. invulling diverse functies in de raad**

De voorzitter licht toe dat er voor diverse functies raadsleden dienen te worden benoemd. Het overzicht met in te vullen functies en beschikbare namen passeren de revue. Er wordt naar gestreefd om een voorstel volgende week in de besluitvormende vergadering te krijgen als dat niet lukt komt dat in de vergadering van 5 juni aan de orde.

*Auditcommissie:* Erik Schellekens, Henk Gabriëls, Janneke van den Hout, Monique van Brederode. Kandidaat CDA volgt.

*Werkgeverscommissie:* Cees Pelkmans, Christel van Neerven, Pernell Criens Kandidaat CDA volgt

*Vertrouwenscommissie:* Monique van Brederode, Mark van Oosterwijk, Deborah Eikelenboom. Voor de invulling van deze commissie wordt afgesproken: Max 1 persoon per fractie. Deze commissie zal 1x per jaar bijeen komen.

*Waarnemend raadsvoorzitter:* Conform eerdere afspraken wordt deze geleverd door de grootste fractie. Na benoeming van de wethouders zal dit Liselotte Franssen zijn.

*BeNeGo:* Piet Verheijen, CDA-kandidaat volgt

*Voorzitterspool:* Mark van Oosterwijk, Pernell Criens, Monique van Brederode, Erik Schellekens, andere namen volgen. Voor de voorzitterspool zal een training worden verzorgd.

*Werkgroep Omgevingswet:* per fractie melden per mail aan de griffie

*Werkgroep transitie sociaal domein:* per fractie melden per mail aan de griffie

In deze laatste twee werkgroepen hoeft de raad geen leden te benoemen.

Over de werkgroep transitie sociaal domein wordt gevraagd wanneer deze werkgroep wordt opgeheven? Geantwoord wordt dat de werkgroep zelf nog even wilde voortbestaan om te bezien hoe de invoering van de 3 transities vorm heeft gekregen. Verder is het zo dat er nog een laatste transitie volgt. De suggestie wordt gedaan om vanuit deze werkgroep met een rapporteurschap te gaan werken.

## **6. Terugblik vergaderingen**

Mark van Oosterwijk toont zich verheugd over het aantal ingekomen reacties. Hij vindt het wel jammer dat de meeste reactief van aard zijn en er naar zijn mening weinig concrete suggesties worden gedaan voor verbetering. Een aantal reacties baart hem qua negativiteit

zorgen. Hij vraagt de aanwezigen in hun fracties dit te bespreken en met elkaar na te gaan hoe zaken verbeterd kunnen worden.

De regiegroep heeft overigens kennis genomen van het aangeleverde document.

### **7. Plannen overleg regiegroep voor uitgebreidere bespreking voortgang Gôolse Democratie**

Er wordt een afspraak gemaakt voor maandag 4 juni om 19:30. De tijd zal grotendeels besteed worden aan dit onderwerp, dat ambtelijk wordt voorbereid. Verder zal ook (kort) tijd worden besteed aan bepaling van de agenda voor de volgende raadsvergadering.

### **8. Rondvraag en sluiting**

Arno de Laat vraagt naar de vergoeding voor burgerleden. Berry van 't Westeinde geeft aan dat hij opdracht heeft gegeven deze maand **presentiegelden** te vergoeden. Er wordt bekeken of en hoe in het nieuwe stelsel anders met de vergoedingen kan worden omgegaan. Bijvoorbeeld een vergoeding i.p.v. presentiegeld. **Hier zal in de vergadering op 4 juni op worden teruggekomen.**

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 22.56 uur.